
Zápisnica č.26/2014 

zo zasadnutia OZ zo dňa 24.10.2014 
 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny, ospravedlnení – J. Brodianský, A. Kubovská 
 

Program  :  

  1. Otvorenie 

    2. Kontrola uznesenia 

    3. Návrhy:  VZN č.2/2014 o vodení psa mimo chovného priestoru alebo zariadenia  

        na chov, VZN č. 3/2014 o dočasnom obmedzení alebo o zákaze užívania pitnej vody  

       v čase jej nedostatku a o spôsobe náhradného zásobovania vodou a náhradného  

       odvádzania odpadových vôd, VZN č. 4/2014 o verejnom poriadku 

    4. Správy z kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky 

    5. Rozpočtové opatrenie č. 3 

    6. Prenájom obecného majetku 

    7. Zriadenie vecného bremena na Športovej ulici 

    8. Odmeny 

    9. Diskusia 

  10. Návrh na uznesenie 

  11. Záver 

 

 

K bodu 1: 

Pani starostka srdečne privítala poslancov  a občanov  na zasadnutí OZ. Predložila program 

rokovania, navrhla doplniť schválenie mimoriadnej dotácie pre FSk Slatina na rok 2014. Ako 

novovzniknutý subjekt chcú tieto finančné prostriedky využiť na organizovanie ešte dvoch 

podujatí  do konca roka - „Na salaši“ a „Vianoce“.  Žiadosťou sa poslanci OZ zaoberali na 

poslednej pracovnej porade poslancov. Pán poslanec Ján Račko nedoporučuje doplniť bod 

podľa návrhu pani starostky. Aj keď kultúrna komisia navrhla dať FSk Slatina mimoriadnu 

dotáciu  100 €, myslí si že teraz je to predvolebná kampaň pána Juraja Šovčíka. Poslanci jeho 

návrh akceptovali a nesúhlasili s doplnením bodu programu. Na návrh zástupcu starostky J. 

Beňa sa dopĺňa bod Odmeny poslancom OZ a hlavnej kontrolórke obce . Rokovanie 

obecného zastupiteľstva sa  ďalej riadilo doplneným  predloženým programom, ktorý poslanci 

OZ jednohlasne schválili.  

Do návrhovej komisie boli zvolení:. Ján Račko, Vladimír Bahýl, Marián Kučera 

a za overovateľov zápisnice: M. Huliaková, Michaela Svoreňová 

 

K bodu 2: 
Prednostka urobila kontrolu plnenia  uznesenia z posledného zasadnutia OZ. Konštatovala, že 

jednotlivé uznesenia sú splnené. Podala správu z pracovnej porady poslancov z 25.09.2014 

a 16.10.2014.Správa o činnosti tvorí prílohu zápisnice. 

 

K bodu 3: 
Pani starostka predložila na rokovanie návrhy - VZN č.2/2014 o vodení psa mimo chovného 

priestoru alebo zariadenia na chov, VZN č. 3/2014 o dočasnom obmedzení alebo o zákaze 

užívania pitnej vody v čase jej nedostatku a o spôsobe náhradného zásobovania vodou 

a náhradného odvádzania odpadových vôd, VZN č. 4/2014 o verejnom poriadku. Zmeny 

VZN vyplynuli zo zmeny legislatívy.  

Návrhy boli zverejnené na obecnej informačnej tabuli a web stránke obce od 29.09.2014. Na 

obecný úrad nebola podaná žiadna pripomienka od občanov. 



M. Kučera, predseda komisie na tvorbu a prípravu VZN  predložil zápis z prehodnotenia 

pripomienok. Vzhľadom na vyššie uvedené, komisia navrhuje v zmysle § 4 ods. 3 písm. i) 

zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov, schváliť 

predložené návrhy Všeobecne záväzných nariadení Obce Zvolenská Slatina. 

 

K bodu 4: 

Hlavná kontrolórka obce predložila správa z kontrolnej činnosti: Správa z kontroly 

dodržiavania všeobecne záväzných právnych predpisov v oblasti príjmov, 

výdavkov a finančných operácií, ako aj čerpania prostriedkov podľa schváleného rozpočtu 

obce Zvolenská Slatina  za 2. polrok 2013 na Obecnom úrade Zvolenská Slatina  a Správa 

z kontroly dodržiavania všeobecne záväzných právnych predpisov v oblasti obstarania 

a vykonania odborných prehliadok elektrických zariadení a bleskozvodov v objektoch obce 

Zvolenská Slatina v rokoch 2012 a 2013 a preverenie ceny revízií bleskozvodov v roku 2014, 

ktoré mala obec Zvolenská Slatina zmluvne dohodnuté v roku 2014. Správy tvoria prílohu 

zápisnice.  

 

K bodu 5: 

Pani starostka predložila návrh rozpočtového opatrenia č. 3, ktoré sa týka príjmu z UPSVR, 

dotácie zo štátneho rozpočtu na  kultúrne podujatie, CO,  matriku, evidenciu obyvateľstva, 

stavebný úrad, z KŠU na školské potreby, asistenta učiteľa, na Metodisko-pedagogické 

centrum a  z národného projektu na terénnu sociálnu prácu. Tieto príjmy sú zapracované vo 

výdavkovej . Rozpočtové opatrenie tvorí prílohu zápisnice. 

 

K bodu 6: 

Pani starostka predložila žiadosti o prenájom obecného majetku: nebytové priestory -Vladimír 

Babic –PNESERVIS, SNP 26, Zvolenská Slatina, Kvetinárstvo ROSA BIANCA Hriňová 

Ľubica, SNP 21, Zvolenská Slatina a pozemky pod stánkami – Levent Ameti – JADRAN, 

Námestie mieru 1395/23, Detva (zmrzlina), Alena Huliaková, Komenského 89, Zvolenská 

Slatina (novinový stánok). Žiadatelia obecné priestory a pozemky majú v prenájme niekoľko 

rokov.  Zámery boli zverejnené. Poslanci na pracovnej porade doporučili OZ schváliť 

prenájom na ďalšie 3 roky a sadzba za m2 podľa znaleckého posudku. 

 

K bodu 7: 

Pani starostka informovala, že pri rekonštrukcii Športovej ulice, v súvislosti s prekládkou 

plynových prípojok je potrebné zriadiť zmluvu o zriadení vecného bremena v prospech  SPP. 

Jedná sa o KN – C p.č. 2020/3 , ktorá má byť zavkladovaná pred kolaudačným konaním. 

Poslanci na pracovnej porade doporučujú schváliť vecné bremeno.  

 

K bodu 8: 

Na návrh zástupcu starostky sa poslanci dohodli na odmenách pre poslancov OZ a to vo 

výške 100 € pre každého poslanca. Hlavnej kontrolórke  odmenu vo výške 30 % z platu.  

 

K bodu 9: 

1.)Pán poslanec Ján Račko  kriticky poukázal na dokumentárny film o Zvolenskej Slatine, 

ktorého natočenie zabezpečovali Šovčíkovci.  Dokument nesplnil svoj účel, pretože nebol 

premietnutý v Bratislave na autentickom večeri folklóru v Zrkadlovom háji. Vyjadril 

nespokojnosť s obsahom dokumentu o obci a za spracovanie filmu by nedal 300 €, ako sa 

schválilo v OZ, ale max 50 %.  

2.) M- Huliaková navrhuje oceniť pána poslanca Vl. Bahýla, ktorý je poslancom niekoľko 

volebných období a v ďalšom volebnom období už  nekandiduje.  



 

 

 

K bodu 10: 

Predseda návrhovej komisie M. Kučera  predložil na schválenie jednotlivé uznesenia 

a poslanci hlasovali nasledovne: 

- uzn. č. 290/2014- prijaté za hlasovali - Vladimír Bahýl, Elena Bartková, Ján Beňo, Mária 

Huliaková, Marián Kučera, Ján Račko, Michaela 

Svoreňová  

   - proti:  0 

   - zdržali sa  0 

- uzn. č. 291/2014- prijaté za hlasovali - Vladimír Bahýl, Elena Bartková, Ján Beňo, Mária 

Huliaková, Marián Kučera, Ján Račko, Michaela 

Svoreňová  

   - proti:  0 

   - zdržali sa  0 

- uzn. č. 292/2014- prijaté za hlasovali - Vladimír Bahýl, Elena Bartková, Ján Beňo, Mária 

Huliaková, Marián Kučera, Ján Račko, Michaela 

Svoreňová  

   - proti:  0 

   - zdržali sa  0 

- uzn. č. 293/2014- prijaté za hlasovali - Vladimír Bahýl, Elena Bartková, Ján Beňo, Mária 

Huliaková, Marián Kučera, Ján Račko, Michaela 

Svoreňová  

   - proti:  0 

   - zdržali sa  0 

- uzn. č. 294/2014- prijaté za hlasovali - Vladimír Bahýl, Elena Bartková, Ján Beňo, Mária 

Huliaková, Marián Kučera, Ján Račko, Michaela 

Svoreňová  

   - proti:  0 

   - zdržali sa  0 

- uzn. č. 295/2014- prijaté za hlasovali - Vladimír Bahýl, Elena Bartková, Ján Beňo, Mária 

Huliaková, Marián Kučera, Ján Račko, Michaela 

Svoreňová  

   - proti:  0 

   - zdržali sa  0 

- uzn. č. 296/2014- prijaté za hlasovali - Vladimír Bahýl, Elena Bartková, Ján Beňo, Mária 

Huliaková, Marián Kučera, Ján Račko, Michaela 

Svoreňová  

   - proti:  0 

   - zdržali sa  0 

- uzn. č. 297/2014- prijaté za hlasovali - Vladimír Bahýl, Elena Bartková, Ján Beňo, Mária 

Huliaková, Marián Kučera, Ján Račko, Michaela 

Svoreňová  

   - proti:  0 

   - zdržali sa  0 

- uzn. č. 298/2014- prijaté za hlasovali - Vladimír Bahýl, Elena Bartková, Ján Beňo, Mária 

Huliaková, Marián Kučera, Ján Račko, Michaela 

Svoreňová  

   - proti:  0 



   - zdržali sa  0 

- uzn. č. 299/2014- prijaté za hlasovali - Vladimír Bahýl, Elena Bartková, Ján Beňo, Mária 

Huliaková, Marián Kučera, Ján Račko, Michaela 

Svoreňová  

   - proti:  0 

   - zdržali sa  0 

- uzn. č. 300/2014- prijaté za hlasovali - Vladimír Bahýl, Elena Bartková, Ján Beňo, Mária 

Huliaková, Marián Kučera, Ján Račko, Michaela 

Svoreňová  

   - proti:  0 

   - zdržali sa  0 

- uzn. č. 301/2014- prijaté za hlasovali - Vladimír Bahýl, Elena Bartková, Ján Beňo, Mária 

Huliaková, Marián Kučera, Ján Račko, Michaela 

Svoreňová  

   - proti:  0 

   - zdržali sa  0 

 

 

K bodu 10: 

Keďže program bol vyčerpaný,  pani starostka poďakovala poslancom i občanom  za účasť 

a zasadnutie ukončila.  

 

 

 

Zapísala: Zuzana Hrašková 

 

 

 

Ing. Anna Pavlendová      Ing. Mária Klimentová 

    prednostka OCÚ               starostka obce 

 

 

      

Ján Beňo 

        zástupca starostky 

 

 

 

 Mgr. Mária Huliaková            JUDr. Michaela Svoreňová  

               overovateľ              overovateľ 

 


